



## Treasurer

### Robert Kreamsner

Tel: +49 160 96 03 95 64

E-Mail: treasurer@eaasdc.eu

Hello, Dancing girls and boys,

After my election as EAASDC Treasurer I sign up now.

As Claudia had written two years ago, I myself have undertaken an interesting task where I invest much time. I have taken over this task gladly, with Claudia Eberhard and Susanne Kassel I have two assistants on my side who support me to the best. I thank both of them for this work.

But I still need support from the clubs: There are Clubs who transfer their membership furthermore. This is legitimate. But that the payment term of the current year has changed, this is not interesting some of our members. Now we have already transfers with the membership dues 2018! Theoretically I could be glad, practically every transfer is meaning 15 minutes of more overwork caused by every transfer in 2017 for the year 2018.

The assistance I hope coming from the clubs is:

- Either you give us a SEPA mandate, with this we may debit your membership subscriptions.

Hallo Tänzerinnen und Tänzer,

nach meiner Wahl zum EAASDC-Treasurer melde ich mich.

Wie Claudia vor zwei Jahren geschrieben hat, habe ich eine interessante Aufgabe übernommen, in die ich viel Zeit investiere. Ich habe die Aufgabe gern übernommen, mit Claudia Eberhard und Susanne Kassel habe ich zwei Assistentinnen an meiner Seite, die mich nach besten Kräften unterstützen. Ich danke den Beiden für ihre Arbeit.

Doch auch von Clubseite benötige ich noch Unterstützung: Es gibt Clubs, die ihren Mitgliedsbeitrag weiterhin überweisen. Das ist legitim. Dass der Zahlungstermin auf den Anfang des laufenden Jahres geändert wurde, das interessiert leider manche nicht. Wir haben jetzt schon wieder Überweisungen mit dem Mitgliedsbeitrag 2018! Theoretisch könnte ich mich freuen, praktisch macht mir jede Überweisung, die im Jahr 2017 für 2018 ankommt; jeweils 15 min. Mehrarbeit.

Die Hilfe, die ich mir von den Clubs erhoffe:

- Entweder ihr gebt uns ein SEPA-Mandat, mit dem wir eure Mitgliedsbeiträge abbuchen können.

- Or , if you want to transfer furthermore, you transfer only in January of the Outstanding Year. If you have Standing Orders you must adapt the date of execution.

Please will you clarify this in your clubs.

Concerning sending a general SEPA form, in this Bulletin I will pass over that, because many clubs already had the last imprint, these clubs had given authorization, and I will not send again this Mandat because we would have overtime again.

Greeting  
Robert

- Oder, wenn ihr weiterhin überweisen wollt, überweist erst im Januar des Fälligkeitsjahres. Bei Daueraufträgen muss natürlich das Ausführungsdatum angepasst werden.

Bitte klärt das in euren Clubs ab.

Von einem generellen Versand eines SEPA-Vordrucks sehe ich in diesem Bulletin ab, da beim letzten Abdruck viele Clubs, die bereits ein SEPA-Mandat erteilt hatten, uns dieses noch einmal zugesandt hatten, und wir wieder Mehrarbeit hatten.

Grüße  
Robert